



# B.E.S.T. CHINA SUMMER 2016

## 2016 B.E.S.T. 中国暑期项目

**May 16 – June 22, 2016**  
**2016年5月16日 – 6月22日**



# B.E.S.T. CHINA SUMMER 2016

## 2016 B.E.S.T. 中国暑期项目

### ABOUT B.E.S.T.

**BUSINESS, ENGINEERING, SCIENCE AND TECHNOLOGY**

The University of Dayton offers an opportunity for high school and college students from our partner institutions to participate in a practical learning experience in various areas of study. The B.E.S.T. Program focuses on business, engineering, science and technology, in which most courses are centered on hands-on learning through laboratories and/or group projects.

### 关于B.E.S.T.

商科、工学、科学和技术

代顿大学为合作院校的高中生和大学生提供参与各学科实践学习的机会。B.E.S.T.项目着重于商业、工程、科学和技术领域，大部分课程以课堂实验和 / 或团队项目的形式开展。



### WHY B.E.S.T.?

You can earn college credits that may transfer to any university. You may also have the opportunity to interact with American students and University of Dayton professors.

Plus, students who successfully complete the B.E.S.T. Program at the China Institute with an average grade of 'B' (GPA 3.0) or better will have their English proficiency requirement (i.e., TOEFL, IELTS) waived when applying to an undergraduate, degree-seeking program at the University of Dayton. Undergraduate applicants will be considered for a four-year merit scholarship. English proficiency may be waived for students applying to select graduate programs; scholarship opportunities may also be available.

### 为什么选择B.E.S.T.项目?

可以获得被全美所有大学认可的美国大学学分！有机会与美国大学生和来自代顿大学的教授零距离交流！而且，在中国研究院完成B.E.S.T.项目，并且平均成绩达到“B”（绩点3.0）或以上，在申请去代顿大学攻读本科学位时，将不需要提供英语水平证明（如托福、雅思）。申请本科专业的学生将根据高中成绩得到四年的奖学金。申请研究生专业的学生也可以免除英语水平证明，并有获得奖学金的机会。

**EDUCATION WITHOUT**

# **BORDERS**

Students take two courses offered by the College of Arts and Sciences and School of Business Administration.

- » ANT 150: Cultural Anthropology (3 credit hours)
- » ECO 203: Principles of Microeconomics (3 credit hours)

*Courses may be subject to change based on arrangements at the China Institute.*

## **PROGRAM COST**

Students will be charged \$5,000 USD, which includes six credit hours of tuition. Students also have the option to pay an additional \$1,500 USD for housing and associated tours and excursions.

## 课程安排

参加项目的学生可以选择由文理学院和商学院开设的两门课程

- » ANT 150: 文化人类学 (3学分)
- » ECO 203: 微观经济学原理 (3学分)

课程可能会根据中国研究院的安排变动

## 项目费用

学生参加6个学分的课程需交纳5000美元的学费。住宿和参加项目相关的行程需额外交纳1500美元





## APPLICATION DEADLINE

Please submit all applications and supporting materials to the China Institute no later than April 15, 2016. The application for admission is available online at: [udayton.edu/china\\_institute/udci\\_best](http://udayton.edu/china_institute/udci_best).



## ADMISSION REQUIREMENTS

To be admitted to the B.E.S.T. China program, you must be a high school or college student at one of our partner institutions.

### For high school students, you must:

- » Have a cumulative GPA of 3.0 or above.
- » Be recommended for admission into the program by your home institution.
- » Have completed at least your sophomore (second) year of high school.

### For college students, you must:

- » Have a cumulative GPA of 2.5 or above.
- » Be recommended for admission into the program by your home institution.
- » Have completed at least one semester of study.



## ENGLISH PROFICIENCY REQUIREMENT

All students must demonstrate some level of English proficiency. Accepted demonstrations of proficiency are:

- » TOEFL.
- » IELTS.
- » Average English grade of 85 or above per the student's official high school transcript (high school students).
- » CET-4/CET-6 (college students).

## 申请截止日期

请于2016年4月15日前将申请表和相关材料交到代顿大学中国研究院。请访问项目网站进行申请：[udayton.edu/china\\_institute/udci\\_best](http://udayton.edu/china_institute/udci_best)。

## 申请条件

参加B.E.S.T.中国项目的学生必须是来自代顿大学合作院校的高中生或本科生。

高中生需满足以下条件：

- » 平均绩点需达到3.0（80分）或以上；
- » 经由所在学校同意加入B.E.S.T.项目；
- » 至少完成高中二年级的课程。

大学生需满足以下条件：

- » 平均绩点需达到2.5（75分）或以上；
- » 经由所在学校同意加入B.E.S.T.项目；
- » 至少完成一个学期的本科课程。

## 英语水平要求

参加项目的所有学生必须出示下列文件之一证明其英语水平：

- » 托福
- » 雅思
- » 高中官方成绩单的平均英语成绩达到或超过85分（高中生）
- » 全国大学英语水平考试4级 / 6级（大学生）。



# INTRODUCTION TO THE UNIVERSITY OF DAYTON

# 代顿大学简介

The University of Dayton, located in Dayton, Ohio, USA, was founded in 1850 and is the largest private university in the state. As a top-tier national research university, the University of Dayton offers over 80 undergraduate, 50 graduate and 12 Ph.D. programs across the College of Arts and Sciences, School of Business Administration (AACSB accredited), School of Education and Health Sciences, School of Engineering (ABET accredited) and School of Law. To further our commitment to global learning, the University of Dayton established the China Institute in 2012 in the Dushu Lake Science and Education Innovation District of Suzhou Industrial Park in Jiangsu Province. The University of Dayton China Institute offers year-round programming to American students, Chinese students from our partner institutions and students from institutions around the world.

代顿大学（University of Dayton）建立于1850年，位于美国俄亥俄州的代顿市，是俄亥俄州最大的私立大学。作为全美一流的国家研究型大学，代顿大学开设了80多个本科专业，50多个硕士专业和12个博士专业，分布在文理学院、商学院（AACSB认证）、教育和卫生学院、工学院（ABET认证）和法学院。为了深入贯彻全球化学习的理念，代顿大学于2012年在江苏省苏州工业园区的独墅湖科教创新区建立了代顿大学中国研究院。代顿大学中国研究院为来自代顿的美国学生、来自中国合作院校的中国学生以及来自全球其他院校的学生提供全年的学术课程。



## UNIVERSITY OF DAYTON RANKINGS

- » A top-tier national research university
- » A top 10 Catholic university
- » A leading university in international students' satisfaction
- » No. 1 in Ohio for sponsored materials research and development
- » With the Hanley Sustainability Institute, the University of Dayton ranks as one of America's greenest schools.
- » A top 5 electro-optics program
- » A top 20 entrepreneurship program
- » No. 6 for happiest students in the USA
- » The University of Dayton Research Institute (UDRI) attracts nearly \$100 million USD annually in sponsored research.

## 代顿大学排名

- » 全美一流的国家研究型大学。
- » 全美十大天主教大学之一。
- » 国际学生满意度第一。
- » 材料科学研究经费俄亥俄州第一。
- » 根据汉莱可持续发展研究院的数据，代顿大学是全美最环保院校之一。
- » 电子光学专业全美前五名。
- » 创业管理专业全美前二十名。
- » 学生幸福指数全美前六名。
- » 代顿大学研究院（UDRI）每年吸引将近一亿美元的研发经费。



## CONTACT INFORMATION

For questions regarding the B.E.S.T. China program or the application and admission process, please contact Zhang Dong, director of student programming.

### **Zhang Dong**

Email: [zdong1@udayton.edu](mailto:zdong1@udayton.edu)

Phone: +86-512-6260-9627

Mobile: +86-189-1357-5966

University of Dayton China Institute  
Biobay, Building C17, 218 Xinghu Street  
Suzhou Industrial Park, Suzhou, Jiangsu 215123

## 联系方式

如果对B.E.S.T.中国项目或其申请和入学流程有任何问题，请联系学生项目主任张冬老师。

### 张冬

电子邮箱地址: [zdong1@udayton.edu](mailto:zdong1@udayton.edu)

办公室电话: +86-512-6260-9627

手机: +86-189-1357-5966

代顿大学中国研究院  
江苏省苏州市苏州工业园区星湖街218号生物纳  
米园C17楼邮政编码 215123